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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Mikael Eriksson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Hugo har vart i kontakt med FREK:s ordförande om resten av ledamöterna
skulle vilja ha en ftekmejladress. Han planerar även att uppdatera komunika-
tionspolicyn efter mottagningen.
Mikael har skickat mejl och varit toastmaster på en gasque.
Putt har mejlat med Nikola om utbyggnaden av Focus samt fortsatt letat efter
en sista medlem till arbetsgruppen. Det har även varit ett NU möte.
Victor har skrivit rent sommarens protokoll och skickat dem på justering.
Erik har försökt följa upp med SAIF angående vårt möjliga medlemskap. De
svarar inte fort. Det har vart ett KU-möte. Det påmindes om att tänka på
ljudnivån. Kåren har sagt att vi nu kan anta att serveringstillstånden är upp-
daterat. Han har även skrivit ut ett städschema.

§4.2 DP DP har arrangerat i helgen och förberett sig för pubrundan.

§4.3 F6 F6 tyckte att förra veckan var lugn. Denna veckan har det varit mer att göra.
Vissa hjälpte till att arrangera gasque. Imorgon så är det gasque tillsammans
med KfKb6 så det har lagats mycket mat.

§4.4 FnollK FnollK arrangerade sin sista sittning för mottagningen igår. Den var jobbig att
städa.

§4.5 SNF SNF har lagat mat till cocktailpartyt och fördelat ut kandidatansvariges ar-
betsuppgifter.

§4.6 Foc Det finns platser över till Focs casino.
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§5 Mottagningen hittills Felix säger att det har gått bra men att taggnivån har gått ned sedan början
av mottagningen. NollK tror att det kan vara överanalysering från deras sida
dock. Lucas känner sig klar med mottagningen.

§6
Programrådsrepresentanter

Det behövs 3 programrådsrepresentanter inför året. En från Kärnstyret, SNF
och en övrig. Som representant så går man på 2–3 möten per termin och dis-
kuterar hur programmet går. Till exempel så diskuteras programomläggningen
och hur den går. Mötena kan vara arvoderade men ingen på mötet vet ordent-
ligt.
Hugo vill meddela sektionen för att hitta en student till den övriga posten.
SNF har diskuterat under antagandet att de skulle fylla två platser och har då
kommit fram till Simon och Beatriz. Innan vi väljer några så skall vi se över
hur många det skall vara och lägga ut ett inlägg.

§7 Teambuilding Putt påminner alla om att fylla i doodlen för teambuildingen. Än så länge är
det bara tre svar där Putt är ett.

§8 Sektionsmöte Sektionsmötet kommer antagligen vara i lv6. Erik påminner alla att fundera
på om vi har några propositioner vi vill lägga.
Vi behöver även skriva en verksamhetsplan tills dess. Varje kommitté skall
också skriva sina egna. Dessa skall vara klara i slutet på lv5.
Det är en stor omläggning av stadga och reglemente som förmodligen kommer
gå igenom på mötet. Alla bör se över det som står om sin egen kommitté så vi
kan skriva ett mottionssvar. Förra styret har sett över men vi vill ha en åsikt
också.
Under mötet skall någon också laga mat Matschemat som gäller i år är Dp
LP1; F6 LP2; FARM och Foc LP3 och NollK LP4.

§9 Övriga frågor

§9.1 Bläck i skrivaren Felix säger att bläcket är slut i skrivaren. Mikael svarar de har beställt svart
bläck och att paketet är på Coop Landala.

§9.2 Ekonomisk policy Det beslutades förra året att ekonomisk policy skall ändras. Arbetsmatsbud-
geten skall ökas till 100 kr per person och tillfälle. Gabriel skall fixa så att det
står rätt.

§9.3 Dörrar gånger 2 Glaset är sönder i ytterdörren till Focus. Putt har ringt Teknisk service om
detta. Dörren till Focus från korridoren har också gått sönder då den går att
öppna utan kårkort. Putt skall ringa Teknisk service om detta.

§9.4 Äskning till Foton Foton har äskat till en ny hårddisk á 1546 kr för att de börjar få slut på
lagringsutrymme. Gabriel frågar om mötet tror att de kan radera bilder istället
för att köpa en ny hårddisk. Mötet tror att de just nu sparar alla bilder som de
tar. Mikael säger att de kan köpa plats på Google Drive för 50 kr i månaden.
Hugo säger att det finns chans att ge dem mer plats genom sektionens plan
men vet inte hur mycket plats vi har kvar. Han skall återkomma.
Mikael tycker även att det är en dålig hårddisk som Foton har äskat för. Jonas
tycker också att man kan göra mer efterforskningar ifall en hårddisk skall köpas.
Örnen anser att vi skall vänta med äskningen tills nästa vecka och tror att de
kommer äska igen nästa år om vi inte godkänner denna gången då plats behövs.
Nu när de kan filma också så kommer det ta mycket plats. Hugo skall kontakta
Foton om vi skulle kunna lösa det med en Drive.

§9.5 Tejpad brandutgång Det är tejp på brandutgångshantaget i Focus. Det frågas om vi bör ta bort
den. Erik svarar att det är en specialtejp som borde vara säker ifall utrymning
skulle ske.
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Victor säger att spexet vill ha access till den dörren under sina föreställningar
men vet inte om det är möjligt. Beatriz säger att det har fungerat förut.

§9.6 Kyl till Dricko Foc vill ha ett nytt kylaggregat till Dricko. Om någon vet om en billig kyl till
salu så kan de meddela Foc.

§9.7 Flipperspel Foc vill sälja Lord of the Rings och Theater of Magic flipperspelen då de har
strulat mycket och det är bättre att köpa ett nytt. De tror de kan få ut ungefär
100000 kr från detta. Lord of the Rings kommer gå att laga men Theater of
Magic har ett svårt elfel vilket hade kostat mycket att fixa. De har bland annat
kollat på att köpa Deadpool.

§10 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 12:36!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Mikael Eriksson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Äskning för ny h̊arddisk till Foton

Foton 2022 - Hampus Gustafsson, Jessica Preiman, Hedvig Wennberg,
Hanna Andersson, Albert Hansson och Joakim Colpier

29 augusti 2022

Inneh̊all

1 Bakgrund och framtid 1

2 Val av h̊arddsik 1

3 Sammanfattning 1



1 Bakgrund och framtid

I dagsläget har Foton tillg̊ang till en h̊arddisk som kan lagra 2 TB och tv̊a
minneskort som vardera har en kapacitet p̊a 64 GB respektive 128 GB. Min-
neskorten används endast för att underh̊alla kamerorna och för att tillfälligt
kunna lagra en liten mängd bilder. H̊arddisken används för att över tid kunna
lagra alla bilder Foton n̊agonsin tagit. Syftet med att lagra alla bilder som tas
är att gamla bilder vi i Foton sorterat bort ibland efterfr̊agas en tid efter att de
tagits.

Den h̊arddisk som för nuvarande innehas av Foton är fylld till 90% och kom-
mer redan innan årets mottagning avslutats vara helt fylld. Foton har ocks̊a
f̊att till̊atelse att köpa in en ytterligare kamera till föreningen, vilket i framti-
den kommer innebära att fler bilder tas. Med den nya kameran har vi ocks̊a
större möjlighet än tidigare att spela in film, vilket antagligen kommer göra
oss ansvariga för exempelvis aspfilmer och mottagningsfilm framöver. För att
lagra film krävs l̊angt mycket mer lagringsutrymme än för foton, vilket är en av
anledningarna att skaffa en dubbelt s̊a stor h̊arddisk mot den vi redan har.

2 Val av h̊arddsik

Den h̊arddisk som planeras för inköp är Verbatim Store ’n’ Go 4TB. Den har
en rotationshastighet p̊a 5400 rpm och ett buffertminne p̊a 8 MB, vilket är
jämförbart med majoriteten av de moderna h̊arddiskarna p̊a marknaden.

För det första är priset en anlednig till att köpa en större h̊arddisk. Att köpa en
h̊arddisk med kapaciteten 4 TB är gynnsammare än att köpa en h̊arddisk med
kapacitet 2 TB tv̊a g̊anger.

För det andra är denna h̊arddsik utrustad med ett filsystem av typ NTFS, vilket
gör den omformaterbar för att b̊ade kunna skrivas till och läsas fr̊an av b̊ade
MacOS och Windows. Detta är av stor vikt för sittande Foton som har olika
operativsystem.

Pris:
- H̊arddisk 4 TB: 1 546 SEK

Länk:
- Verbatim Store ’n’ Go 4TB

3 Sammanfattning

Sammanfattningsvis har Foton b̊ade brist p̊a lagringsutrymme och stundande
ökande behov av s̊adant. För att balansera kostnad mot behov vill Foton äska
för en h̊arddisk med kapaciteten 4 TB för att i framtiden kunna lagra b̊ade film
och fotografier p̊a. Verbatim Store ’n’ Go 4TB föredras p̊a grund av dess lagom
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stora storlek, breda kompatibilitet och smarta mjukvara i förh̊allande till pris.
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